
Pripombe k zazidalnemu
načrtu v Gradišču

Komisija zaprogramrazvoja
krajevne skupnosti in komisi-
ja za komunalne zadeve kra-
jevne skupnosti Gradišče sta
organizirali sestanek s pred-
stavniki OŠ Majde Vrhovnik
in hišnih svetov Erjavčeva 5 in
7 ter Igriška 2 in 4, na katerem
so razpravljali o noveliranem
zazidalnem načrtu zazidal-
nega otoka CO 1-8 med Er-
javčevo, Prešernovo, Gregor-
čičevo in Titovo.

Predstavniki osnovne šole
in hišnih svetov so ugotovili,
da predlagani načrt ne zago-
tavlja šoli minimalnih zuna-
njih površin, zato bi šolapotre-
bovala še dodatno zemljišče do
linije, ki jo nakazuje zahodni

rob stavbe Erjavčeve 7. Po
mnenju udeležencev se-
stanka, za tako rešitev ne bi
smelo biti ovir, saj ni potrebe
po načrtovani peš poti niti po
poslovno-gostinskih lokalih,
predvidenih v stavbi ob tej
poti.

Novogradnja ob Igriški ulici
je po izjavah prizadetih kraja-
nov previsoka, zato se zav-
zemajo, da bi na tem mestu
gradili manjši objekt, ki je bil
že predviden v tako imenovani
varianti III.

Udeleženci sestanka so bili
tudi protirešitvi, kijo nakazuje
načrt, ki ne dopušča možnosti
dovoza intervencijskih vozil
na dvoriščno stran objektov.

A. V.


